
 
 
 

TAARBÆK BORGERFORENING 
 
 

 
Referat fra ordinær generalforsamling i Taarbæk Borgerforening afholdt på Taarbæk Skole torsdag den 7. 
oktober 2021 kl. 19.00 i ”Akvariet”.  
 
Dagsorden ifølge til vedtægterne: 
 

1. Valg af dirigent: 
 

Peter Breum bød velkommen til generalforsamlingen og foreslog på bestyrelsens vegne Peter Fredslund som 
dirigent. Peter blev valgt og konstaterede, at generalforsamlingen var lovligt indvarslet og beslutningsdygtig. 
 
Omkring 50 medlemmer deltog i generalforsamlingen.  

 
2. Formanden aflægger beretning på bestyrelsens vegne: 

 
Peter Breum aflagde bestyrelsens beretning for det forløbne år og bemærkede indledningsvist, at det desværre er 
2 år siden, vi mødtes sidst. TB i dag har 310 medlemmer. Det svarer til ca. 40 % af byens 870 husstande. Det har 
været to aktive og travle år for bestyrelsen. Overordnet kan vi slå fast: TB har gjort en forskel. 
Bestyrelsens beretning vil blive aflagt i 4 dele. Af formanden, af Lars Blicher-Hansen angående parkering, af 
Casper Strunge angående kystsikring og endelig af Thorkild Høyer angående Internet. 
 
Formanden kom bl. a. ind på følgende:  
 

§ Der er (stadig) kørsel med høj hastighed gennem Taarbæk Strandvej og på Strandvejen. Problematikken 
vil der fortsat være fokus på fra bestyrelsens side. 

§ Møde med borgmester Sofia Osmani om private fællesveje, snerydning og Taarbæk ”mere grøn”. 
§ Møde med LTK og tur rundt i byen om Taarbæks ve og vel. Jollehavnen er i dårlig stand f.eks.  
§ Opfordring til at bruge app’en Tip LTK. (Den virker). 
§ TB har overskud på driften og søger gode idéer til almene projekter. 
§ Byskilte er på vej. 
§ TB har taget initiativ til at markere det kommende kommunalvalg ved valgmøde den 9/11 2021. 

 
Lars Blicher-Hansen supplerede med orientering om ”bytur” med LTK om idéer til etablering af flere 
parkeringspladser i Taarbæk. Nævnt er ensretning af Skovvej,  Pladser på Taarbæk Strandvej i stedet for 
busstoppestedet ud for Rosenhaven og i tilslutning her til etablering af p-pladser foran ældreboligerne. Endelig 
etablering af pladser på Strandvejen. De førstnævnte tiltag er besluttet gennemført i 2022, mens de øvrige og 
mere omkostningskrævende først kan ventes i 2023. 
 
Casper Strunge orienterede om TB’s deltagelse i LTK’s styregruppe under LTK’s ledelse. Væsentligt, at 
Taarbæk selv er aktiv. I styregruppen deltager også Kystdirektoratet og Teknologirådet. Realdania har bidraget 
med 1 mio kr. til undersøgelser og overvejelser. Borgermøde afholdt for nyligt med stor tilslutning. 
Der arbejdes med inddragelse af alle i Taarbæk. 
 



Thorkild Høyer orienterede om det igangværende og snart afsluttede arbejde med etablering af fibernet i 
Taarbæk via TDCnet. Tilslutning er gratis. Man kan følge med på nettet, hvor arbejdet opdateres. 
 
Herefter åbnede dirigenten for spørgsmål til bestyrelsens samlede beretning. 
 

§  Der blev spurgt til vedligeholdelse af Bødkerbakkens. Det er LTK, er er ansvarlig. 
§  Opfordring til at Taarbæk Strandvej ensrettes i en forsøgsperiode på 6 måneder. 
§  Der savnes kommunikation mellem TB’s bestyrelse og medlemmerne. Bestyrelsen bemærkede, at der er    

 en malingliste, men den er langt fra fyldestgørende. Bestyrelsen har opfordret og gør det igen til at   
              oplyse om mailadresser. Indtil videre anvender bestyrelsen FaceBook og Taarbæk Portalen. 
 
Beretningen blev herefter taget til efterretning i sin helhed. 
 

3. Forelæggelse og godkendelse af regnskab: 
 

Connie Nielsen forelagde de af Claus Hjortkær reviderede regnskaber for perioderne 1. juli 2019 til 30. juni 
2020 og 1. juli 2020 til 30. juni 2021. Regnskaberne blev godkendt. 
 

4. Fastsættelse af kontingent: 
 

Bestyrelsen foreslog uændret kontingent 100 kr. Forslaget blev vedtaget og gælder således for regnskabsåret 1. 
juli 2021 til 30. juni 2022. 
 

5. Behandling af indkomne forslag: 
 

Der var ikke indkommet forslag til behandling. 
 

6. Valg af bestyrelse m.m.: 
 
Da der ikke blev afholdt generalforsamling i 2020 er alle i bestyrelsen på valg i år. 

 
a) Formand: Peter Breum blev genvalgt som formand for 2 år. 
b) Bestyrelse: Lars Blicher-Hansen, Connie Nielsen og Casper Strunge blev genvalgt for 1 år. 

Bestyrelse: Linda Garlov blev genvalgt for 2 år. Simon Engelbrecht og Annetta Elmo blev nyvalgt 
for 2 år.  

c) Suppleanter for bestyrelsen: Jeanette Oppenheim og Thorkild Høyer blev valgt for 1 år. 
d) Christian Hjortkær blev genvalgt som revisor og Karsten Lomholt som suppleant. 

 
7. Eventuelt: 

 
Der var kommentarer og spørgsmål om følgende: 
 

§ Parkering og ladepladser, 
§ Er der interesse for, at bækken i Cottageparken renses op? Bestyrelsen vil bringe forslaget videre til 

Skov- og Naturstyrelsen. 
§ Hvad sker der med kroen? Det forlyder, at den nye kro først åbner i 2023 med krostue, restaurant og 

selskabslokaler, 



§ Taarbæk Rev: Flere har læst herom. Hvad sker der? Opfordring til, at kystsikrings overvejelserne 
opdeles i 2 grupper. Nord for Havnen, hvor det største problem er erosion og syd for Havnen, hvor det 
største problem er vandet der stiger i Øresund. 

§ Trafik og hastighed er vigtigt. Kunne man ensrette som i Sletten Havn? 
 
Endelig udtrykte formanden en stor tak til Jørgen Bertelsen for hans mangeårige og vigtige arbejde i TB’s 
bestyrelse. 
  
 
Tak til dirigenten, der takkede for god ro og orden.. 
 
 
 
Formand:    Dirigent: 

 
 
                                     

_______________________  _________________________________ 
Peter Breum                          Peter Fredslund 
 
 
 
 
 
Referent: 
Jeanette Oppenheim 

 
 
 


